
Verslag Algemene Ledenvergadering 2024 
 

De Algemene Ledenvergadering vindt plaats in de zalen van het E&E Gasthuis Gansfortstraat 4 

Wijk bij Duurstede 6 juli 2024 om 2 uur in de middag. 

1 Jan Oechies opent de vergadering met een welkomstwoord. 

Er is vastgesteld dat 107 leden aanwezig zijn van de 350. Enkele leden hebben doorgegeven dat 

ze niet aanwezig kunnen zijn. 

Ria van den Poel, Cees de Koning, Piet Mouthaan, Cor en Erna Sint Nicolaas, Henk en Jos van 

Velzen, Maartje Bakker, Ted en Mini van Zuylen, Riky Odijk, Theo ten Brink, Alie Zantingh, 

Mies Meyer, Jan Marshall. 

Er is geen pauze maar wel even een sanitaire stop.  

2   Ter nagedachtenis van leden die zijn overleden leest de voorzitter van Toon Hermans dit 

gedicht: ALS DE STILTE KOMT. 

Staande worden de namen voorgelezen. 

Mw. Doeser- Koper, Mw. Hermsen- van Walsen. Mw. de Keijzer- Kuijer. 

Mw. Naber- Schonenberg, Dirk Stegmeijer. En worden in stilte herdacht. 

3 Verslag van de vorige Algemene vergadering 2023 genotuleerd door Inneke van den Hof 

wordt goedgekeurd. Dank aan Inneke. 

 4 Secretarieel verslag door de secretaris Ben Mulder. 

Zoals kaart en bingo, muziek en fröbel/handwerk middagen, koffieochtenden, warme Tafels, 

uitjes. Worden door hem genoemd. 

Totaal vanaf juli 2023 tot en met juni 2024, 74 activiteiten. Applaus voor Ben 

. De voorzitter haakte eropin om te vertellen: dat laatst tijdens een dagje uit, een dame met 

ernstige klachten in de ambulance terecht kwam. Het bestuur wil hierop inspelen. Vraagt aan 

elk lid bij een dagje uit of langer het telefoonnummer te geven van een thuisblijver die gebeld 

kan worden bij een calamiteit. Opgeven als een reis wordt geboekt. 

De drie leden van de reiscommissie Nel van Vliet en Lya Somers en Diny van Dam werden 

bedankt voor hun zorgvuldige inzet. De voorzitter herinnert ons aan het lintje wat Diny van 

Dam zeer terecht uit de handen van de burgemeester Iris Meerts ontving.  

5 Financieel verslag over het jaar 2023 door de voorzitter en penningmeester. Geen 

commentaar. 

De voorzitter bereidt ons en passant voor, over welke punten het bestuur heeft overlegd. De 

toenemende vergrijzing, roept vele vragen op voor de toekomst van de WABO. Het 

kostenplaatje, voordelen van de samenwerking met andere organisaties, incasso, vrijwilligers.  

De voorzitter legt duidelijk uit wat de eventuele gevolgen zijn. De leden hebben inspraak na de 

sanitaire stop. 

6 Ria van Wijk doet verslag van de kascontrole commissie. Prima in orde. Lof voor Nel van 

Vliet. Ria van Wijk aftredend, de heer Tim van Schalkwijk wordt benoemd als opvolger. 

7 Sanitaire stop, lege theeglazen en koffie worden opgehaald. 

8 Vaststellen huishoudelijk reglement. 

 Jan Oechies geeft nogmaals uitleg over het waarom en hoe. Vorig jaar uitvoerig aan de orde 

geweest. Het bestuur heeft de basis gelegd. Evert Gerritsen en John Jansen hebben als 

penvoerders, de eerste editie van het Huishoudelijk Reglement vormgegeven. Geen 

amendement ingediend “Er is een amendement over puntjes” grapt John Jansen. 

Verder geen commentaar. Reglement goed gekeurd. Evert Gerritsen is na 2 jaar aftredend, Jan 

Hoogerhuis  wil zijn plaats overnemen.  

Jan Fraters roept op om reacties, wensen en commentaar op het WABO-blad in te sturen.  

Jan Oechies bedankt de redactie. Paul, Jan, Inneke.  Applaus van de leden. 
13 

mailto:E@E


9 Verkiezing voorzitter. Er is geen tegen kandidaat. Jan Oechies zegt toe: Ik wil graag in leven 

en welzijn in de toekomende 4 jaren, jullie voorzitter zijn.  

10 Begroting 2025. Over de baten zijn geen zorgen.  Bankkosten stijgen. Er is een bankrekening 

geopend bij de RABO en daar wordt een deel van ons vermogen geparkeerd. Drukwerk kosten 

is een aandachtspunt maar het bestuur is erg tevreden over de drukkerij.  

Zeer goed bericht. Contributie blijft 24 euro per jaar.  

 A. Voorstel van het bestuur: Ledenstop. 

Jan Oechies vertelt over de problemen die kunnen ontstaan door meer leden.  

Uitjes snel vol geboekt enz. 

Er wordt heel juist gezegd: Het doel is toch geen vereenzaming! Er wordt gestemd. Stemmen 

geteld. Voorstel afgewezen. 

B. Boekingen op het inloopspreekuur, Naast voor zichzelf kan elk lid maar voor maximaal 1 

ander lid een boeking doen. Aangenomen.  

Verloop van het spreekuur wordt extra doorgenomen en het telefonisch doorgeven van een 

boeking toegelicht. Het bestuur zorgt, dat de aanmeldingen goed verlopen. Niet alvast een uur 

van tevoren aanwezig zijn. Iedereen krijgt gelijke kansen. Er kan in het vervolg gepind worden 

C. Samenwerking met Zonnebloem en Binding zoals bij de Wijkse Wandel 3- daagse en 

seniore cruise. Aangenomen. 

D. Vindt u een incassobetaling wenselijk? Gemachtigden van leden vragen hierom. 

Aangenomen. 

Maximale hoogte per keer wordt vastgesteld op 200 euro op advies van de Rabobank gezien het 

kostenplaatje. 

C. De vele vrijwilligers krijgen een keer per jaar een lunch aangeboden.  

Degenen die meewerken aan de warme maaltijden moeten die meebetalen of mogen die mee 

eten? Het antwoord van de leden is: gratis Dan uitsluiten voor de gratis lunch? Vraagt Jan.  

Het roept heel veel tegenstrijdige reacties op.  Dit punt wordt door het bestuur teruggenomen 

om nader te bekijken. 

11 Jaarplan. De leden krijgen de gelegenheid om activiteiten aan te geven die zij wenselijk 

vinden. Eerst vraagt de voorzitter of er opmerkingen zijn over de georganiseerde activiteiten.  

Warme maaltijden graag wat warmer en smakelijker.  

Bingo liever geen cadeautjes, prullen wordt gezegd!  Tip: iets wat je kan gebruiken of eten.   

Kerst meer sfeer gegeven. bv. koortje.  

De gezamenlijke maaltijden. Op een andere manier de gasten uitnodigen om eten te halen. Dan 

blijft er ook wat over voor die het laatst worden uitgenodigd. Wachten op de tweede 

uitnodiging om wat halen. Kannibalen niet toegestaan! 

Dan worden er wensen geuit.  Boottocht Rotterdam. Lichtshow Amsterdam. Enkhuizen. Zaanse 

Schans. Lichtjes avond in Gouda. Enz.  enz.  Geef het door aan Diny van Dam, adviseert Jan 

Oechies Ook voor meerdaagse reizen, daar wordt om gevraagd. Diny geeft een toelichting wat 

een werk het is een meerdaagse reis te organiseren.   

Met een groeiende verenging kunnen activiteiten makkelijk herhaald worden!!!! 

12 Rondvraag. Geen vragen. John Jansen constateert: Dat het verenigingsjaar niet gelijk aan het 

kalenderjaar is. Klopt, antwoordt de voorzitter Jan.  

De voorzitter sluit de vergadering met dank aan de aanwezigen voor hun inbreng en 

aanwezigheid. 

Drankjes en hapjes worden uitgedeeld tijdens het na praten. Iedereen gaat naar huis met een 

bakje kersen. 

                                                                                                           Inneke van den Hof 
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